
Jegyzőkönyv 

Készült: Gáborján Község Önkormányzata Képviselő-testületének 2021. július 12-én 9 
órakor megtartott nyílt ülésén. 

Ülés helye: Önkormányzati Hivatal tanácskozóterme 
4122 Gáborján, Fő u. 106. szám 

Jelen vannak: Mező Gyula polgármester, Baranyai Endre alpolgármester, Koszorus-Titi 
Andrea, Sándorné Bunyik Andrea, Micskei Tamás képviselők. 

A napirendi pontok megtárgyalásán részt vesz: Jenei Attila jegyző, Bodnárné Molnár 
Anikó jegyzőkönyvvezető 

Napirendi pontok: 

1. ,,Mini bölcsőde építése Gáborján Községben" pályázat tárgyában közbeszerzési 
eljárás lefolytatása 
Ea: Mező Gyula polgármester 

2. Különfélék 
Ea: Mező Gyula polgármester 

Mező Gyula: 
Tisztelettel köszöntök mindenkit. Megállapítom, hogy a megválasztott 5 fő képviselő-testületi 
tagból 5 fő jelen van, így a képviselő-testület 5 fővel határozatképes. 

Kérem a képviselő-testületet, hogy a javasolt napirendi pontokat fogadja el. 

A megválasztott 5 fő képviselő-testületi tag közül a jelenlévő 5 fő képviselő közül 5-en 
szavaztak és 5 igen szavazattal az alábbi napirendi pontokat fogadták el: 

Napirendi pontok: 

1. ,,Mini bölcsőde építése Gáborján Községben" pályázat tárgyában közbeszerzési 
eljárás lefolytatása 
Ea: Mező Gyula polgármester 

2. Különfélék 
Ea: Mező Gyula polgármester 

1. napirendi pont „Mini bölcsőde építése Gáborján Községben" pályázat 
tárgyában közbeszerzési eljárás lefolytatása 

Mező Gyula: 
A legutóbbi testületi ülésen még nem tudtuk megtárgyalni a mini bölcsőde építése kapcsán 
indított közbeszerzési eljárást, mert még nem jött meg a támogatási szerződés az utólag kért 
kiegészítő támogatásról. Így a közbeszerzési eljárás lezárult, a Labert Hungary Kft tette a 
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legelőnyösebb ajánlatot. Szeretnénk is minél hamarabb a szerződést velük megkötni, hogy 
induljon el a beruházás, hiszen így is sokat csúsztunk vele. 

Sándorné Bunyik Andrea: 
Meg kell pótolni, úgy látom. 

Mező Gyula: 
5.300ezer forint az önerő, legalább is amikor kiírták ennyi volt. Az elnyert pályázati összeg 
kiegészítésére kérelmet adtunk be, mivel az eredetileg rendelkezésre álló pályázati összegre 
az építőanyagok drágulása miatt senki nem adott árajánlatot. A kért összeget meg is kaptuk, 
11,5 millió forintot. Ezzel a megemelt összeggel került kiírásra a közbeszerzés, amire a Labert 
Hungary Kft. adta a legelőnyösebb ajánlatot. 

Baranyai Endre: 
Minél hamarabb meg kell kötni a szerződést, mert nagyon megdrágulnak az építőanyag árak. 
Ha tovább várunk nem tudunk ebből az összegből sem kijönni. 

Micskei Tamás: 
Hány négyzetméter? 

Mező Gyula: 
193 m2, úgy, hogy van hozzá egy szabad terasz is. Elég nagy lesz. Amikor csináltattuk a 
tervet, akkor belefért a pályázati összegbe. Azóta nagy változások voltak, rohamosan 
emelkedtek az árak. Speciális szabályokat kell betartani a bölcsődére, például ugyanazon a 
kapun nem mehetnek be, mint az óvodások, gyermekvédő kerítést kell csinálni, külön 
játszóudvart kell létrehozni. Arról is szeretnék tájékoztatást adni, hogy az óvoda játszóparkja 
is teljesen fel lesz újítva, július-augusztusra ígérték a játékok felszerelését, ezekre uniós 
követelmények vannak. 

Jenei Attila: 
A közbeszerzési törvény értelmében név szerinti szavazást kell tartani. Ez úgy zajlana, hogy 
én olvasom a neveket és minden képviselőnek nyilatkozni kellene, hogy igen, nem vagy 
tartózkodik. Ki az aki egyetért azzal, hogy a kiírt közbeszerzési eljárás során összességében a 
legelőnyösebb ajánlatot adó Labert Hungary Kft legyen az, akivel szerződést köt az 
önkormányzat a mini bölcsőde kivitelezésére? 

A megválasztott 5 fő képviselő-testületi tag közül a jelenlévő 5 fő képviselő közül 5-en 
szavaztak és 5 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: (név szerinti szavazásról a 
jegyzőkönyvmellékelve) 

5/2021. (VII.12.) számú határozat 

Gáborján Község Önkormányzata Képviselő-testülete a „ Mini bölcsőde építése Gáborján 
Községben" tárgyú, a közbeszerzésekről szóló 2015. évi CXLIII. tv. ( a továbbiakban: Kbt.) 
115. §-a szerinti közbeszerzési eljárás kapcsán megtárgyalta a bírálóbizottsági döntési 
javaslatot és név szerinti szavazással döntött az alábbiak szerint: 

A képviselő-testület megállapítja, miszerint 
- a Labert Hungary Korlátolt Felelőségű Társaság és 
- a Generál-Építő '98 Építőipari Korlátolt Felelősségű Társaság 

Lisztes Trans Fuvarozó Egyéni Cég 
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ajánlattevők ajánlatukat a közbeszerzési dokumentumokban előírt formai és tartalmi 
követelményeknek megfelelően, illetve a közbeszerzésekről szóló 2015. évi CXLIII. 
törvényben (továbbiakban: Kbt.) és végrehajtási rendeleteiben foglaltakkal összhangban 
érvényesen nyújtották be. 

Ajánlatkérő a megítélése szerint a szerződés teljesítésére alkalmas ajánlattevőket kérte fel 
ajánlattételre. A Kbt. 115. § (1) bekezdésének megfelelően ajánlatkérő nem írt elő 

alkalmassági követelményt, így az alkalmasság vizsgálatára az eljárásban nem került sor. Az 
ajánlattevővel szemben kizáró ok nem áll fenn. 

A képviselő-testület a közbeszerzési eljárás rendelkezésre álló fedezetét megemeli nettó 56 
082 597 HUF összegre a PM/2002-2/2019. számú pályázat elszámolható költségeinek terhére. 

A képviselő-testület megállapítja, miszerint az eljárás eredményes és a Kbt. 76. § (2) 
bekezdés c) pontja szerinti legjobb ár-érték arányú ajánlat bírálati szempontja alapján az 
eljárás nyertese: 

Labert Hungary 
Értékelési szempont Korlátolt Felelőségű 

Társaság 

Ajánlati ár (nettó HUF) 56 082 597 

A szerződés teljesítésébe bevont építésvezető szakember 
magasépítési munkák során szerzett szakmai tapasztalata (0-36 40 

hónap) 

Teljes körű, kötelezően előírt jótállási időn (12 hónap) túl vállalt 
0 

további jótállás (0-24 hónap) 

A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy a közbeszerzési eljáráson nyertes 
céggel a vállalkozói szerződést megkösse. 

Határidő: azonnal 

Felelős: Mező Gyula polgármester 

2. napirendi pont Különfélék 

Mező Gyula: 
A különfélék napirendi pont keretében szeretném tájékoztatni Önöket, hogy a Magyar Falu 
Programban megnyertük az útfelújítást a Bajcsy-Zsilinszky utca felére, valamint a József 
Attila utcára. Ez 85 %-ban támogatott pályázat. 17 milliót nyertünk rá és ez belekerül 20 
millióba. A külterületi utak felújítására lehet pályázni, ezt szeretnénk beadni, ami 95 %-ban 
támogatott. A temetőhöz vezető aszfalt útra szeretnénk egy újabb réteget húzni. 
Mindenképpen beadjuk, ha nem sikerül az idén, akkor majd jövőre, de megvalósítjuk. Az 
elkövetkezendő 2-3 évben a belterületi utakat szeretnénk rendbe tenni. 
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Micskei Tamás: 
A Bajcsy utcán nincs csőtörés? Két helyen is nagyon meg van süllyedve az aszfalt. 

Mező Gyula: 
Nem hiszem, hogy csőtörés lenne, megsüllyedt alatta a föld és tönkrement. Ahol csőtörés volt 
ott vissza is aszfaltozta a vízmű. Az esővíz nem tud sajnos elfolyni, mert egyik oldalon sincs 
árok. Reméljük, hogy most már a belvíz elvezetés első ütemterve megvalósul, ha meg lesznek 
az engedélyek akkor reméljük azt is egy hónapon belül ki lehetne íratni közbeszerzésre. 

Megkérdezem, hogy van-e valakinek hozzáfűzni valója, kérdése, javaslata az elhangzottakkal 
kapcsolatban. Amennyiben nincs kérdés, hozzászólás, javaslom elfogadásra a külterületi utak 
felújítására beadandó pályázatról szóló előterjesztést. Kérem a képviselő-testületet, hogy aki 
egyetért, kézfeltartással jelezze. 

A megválasztott 5 fő képviselő-testületi tag közül a jelenlévő 5 fő képviselő közül 5-en 
szavaztak és 5 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

6/2021. (VII.12.) számú határozat 

Gáborján Község Önkormányzatának képviselő-testülete a Magyarország helyi 
önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 42. §-ában meghatározott 
feladatkörében eljárva megtárgyalta a „Gáborján, 0108/7 hrsz.-ú, mezőgazdasági területek 
megközelítését biztosító út burkolatfelújítása" elnevezésű pályázat beadásáról szóló 
előterjesztést, és úgy döntött, beadja a pályázatot a „Kisméretű infrastruktúra fejlesztése a 
vidéki térségekben, Külterületi helyi közutak fejlesztése" VP6-7.2.1.1-21 kódszámú pályázati 
felhívás alapján. 

Felkéri Mező Gyula polgármestert, hogy a pályázat beadásáról gondoskodjon. 

Határidő: folyamatos 

Felelős: Mező Gyula polgármester 

Mező Gyula: 
Megkérdezem, van-e még valakinek kérdése, felvetése a napirendeken kívül? 

Több hozzászólás nem volt, ezért Mező Gyula polgármester az ülést bezárta. 

K.m.f. 
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